
PROTOKÓŁ nr XIV/2025 

Z XIV SESJI RADY MIEJSKIEJ SIERPCA 

z dnia 26 lutego 2025 roku. 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Obrady XIV sesji Rady Miejskiej Sierpca IX kadencji otworzył o godz. 11:00 

Przewodniczący Rady Miejskiej Sierpca, p. Dariusz Malanowski, stwierdzając 

jednocześnie quorum uprawniające Radę do podejmowania uchwał – załącznik 

nr 1, a zakończone zostały ok godz. 13:00 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Justyna Babecka 

2. Artur Dariusz Balcerowski 

3. Przemysław Bukowski 

4. Zbigniew Długokęcki 

5. Joanna Frej 

6. Waldemar Frydrychowicz 

7. Barbara Gil 

8. Krzysztof Kacperski 

9. Dariusz Malanowski 

10. Michał Roznoch 

11. Krzysztof Rudowski 

12. Dariusz Sieciński 

13. Wojciech Andrzej Skorłutowski 

14. Krzysztof Skrzyński 

15. Joanna Marta Szewczykowska 

2. Przyjęcie dziennego porządku obrad. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, zapytał, czy są jakieś zastrzeżenia do 

porządku obrad. Żadne uwagi nie zostały zgłoszone więc po jego odczytaniu 

Przewodniczący RM poddał dzienny porządek obrad pod głosowanie. 

 Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie dziennego porządku obrad. 

Rada w Głosowaniu: 14 – „za”, 0- „przeciw”, 0 – wstrzym. się – przyjęła dzienny 

porządek obrad – załącznik nr 2 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 



Justyna Babecka, Artur Dariusz Balcerowski, Przemysław Bukowski, Zbigniew 

Długokęcki, Joanna Frej, Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Dariusz Malanowski, 

Michał Roznoch, Krzysztof Rudowski, Dariusz Sieciński, Wojciech Andrzej Skorłutowski, 

Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Kacperski 

3. Przyjęcie protokołu z XII i XIII sesji RM. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, poinformował, że protokół z XII i XIII sesji RM 

znajduje się w Biurze Rady i jeśli do końca sesji nie zostaną zgłoszone do nich uwagi, 

protokoły uważa się za przyjęte. 

 4. Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady oraz Przewodniczących Komisji. 

Jako pierwsza głos zabrała Przewodnicząca Komisji Skarg, p. J. Szewczykowska, 

przedstawiając tematykę i przebieg posiedzenia w dniu 13 lutego br., podczas 

którego rozpatrywane były trzy sprawy - skarga słuchaczy Uniwersytetu Trzeciego 

Wieku na dyrektora CKiSZ w Sierpcu, wniosek Grupy Plastycznej „Sierpecka Paleta 

Barw” działającej przy UTW o natychmiastowe przywrócenie do pracy przez władze 

Sierpca instruktorki będącej opiekunem UTW oraz petycja w przedmiocie pomocy 

likwidacji nadal trwającego systemu komunistycznego zarządzanego przez 

nielegalnie działające organizacje partyjnie i sędziowskie oraz o podjęcie 

współpracy z Urzędem Cywilnej i Demokratycznej Kontroli. Na temat przebiegu  

i tematyki dwóch posiedzeń Komisji Budżetu w dniach 3 i 25 lutego informacji udzielił 

jej Wiceprzewodniczący, p. D. Sieciński. Następnie Przewodniczący Komisji Oświaty, 

p. W. Frydrychowicz, zdał relację z przebiegu posiedzenia w dniu 17 lutego br., które 

odbyło się w siedzibie CKiSZ w Sierpcu przekazując dalsze procedowanie pozytywnie 

zaopiniowanego przez Komisję pisma Burmistrza Radzymina dotyczącego podjęcia 

współpracy pomiędzy Gminą Radzymin a Gminą Miastem Sierpc. 

 5. Sprawozdanie Burmistrza o pracy między sesjami. 

Burmistrz, p. J. Perzyński, przedstawił sprawozdanie za okres od 25 stycznia 2025 r do 

21 lutego 2025 r. -  załącznik nr 3. Radna, p. B. Gil, zapytała, czy mieszkańcy budynku 

przy ul. Armii Krajowej 1 otrzymają zwrot pieniędzy w wyniku błędnego rozliczenia za 

ciepło i czy to będzie zwrot pieniędzy do ręki, czy będzie przekazane na czynsz za 

mieszkanie? Burmistrz odpowiedział, że jest to kwestia indywidualnych rozmów ze 

spółką. Najważniejsze dla mieszkańców było rozliczenie, co zostało dokonane, za 

błąd spółka przeprosiła mieszkańców w obecności Burmistrza i właściciele spółki na 

pewno elastycznie podejdą do tego tematu. Radny, p. K. Skrzyński, podziękował 

Burmistrzowi za reakcję odnośnie dostępu do szacht w tym budynku w celu 

wzrokowej kontroli i ewentualnej korekty przez mieszkańców stanu licznika. 

 6. Uchwała RM ws. ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla placówek 

wychowania przedszkolnego i szkół, dla których Gmina Miasto Sierpc jest organem 

rejestrującym oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania i 

wykorzystania. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, o przedstawienie projektu uchwały poprosił 

Naczelnika WOK, p. M. Zdrojewskiego, który wyjaśnił, że wprowadzone zmiany 



związane są ze sposobem kształtowania się dochodów jednostek samorządu 

terytorialnego. Wynikają one już bezpośrednio z zapisów rozporządzenia ministra 

edukacji z grudnia ubiegłego roku w sprawie podziału potrzeb oświatowych. Istotą 

tej sprawy jest uzależnienie wysokości przekazywanych dotacji od udzielanego przez 

poszczególne jednostki oświatowe niepubliczne wsparcia. W miejsce jednego 

parametru przewidzianego dla dzieci, wobec których orzeczono autyzm, zespół 

Aspergera lub niepełnosprawności sprzężone, który wynosił 9,5, ustawodawca 

zdecydował, że finasowanie powiązane będzie z zakresem tego wsparcia 

wprowadzając w miejsce jednego parametru cztery. Zasada jest taka, im niższe 

wsparcie, tym niższy poziom dofinansowania w tych czterech przedziałach. 

Naczelnik WOK dodał, że Radni otrzymali w formie autopoprawki jedną zmianę 

dotyczącą załącznika nr 2, w którym zaproponowano usunięcie jednego zapisu  

z pkt. 3. Radna, p. B. Gil, zapytała, jaki jest związek z subwencjami dla 

poszczególnych niepełnosprawności a tymi dotacjami i czy jest? Pan Zdrojewski 

wyjaśnił, że subwencje przestały istnieć a od 1 stycznia pojawiły się tzw. potrzeby 

oświatowe. Na każdego ucznia z orzeczeniem o potrzebie kształcenia specjalnego 

są przewidziane wagi. Podstawą jest standard przyjmowany na dany rok, standard 

A, który w tym roku wynosi 9 477 zł. Ten standard należy przemnożyć przez wskaźnik 

korygujący DI opracowywany przez ministra finansów indywidualnie dla każdej 

jednostki samorządu terytorialnego i w przypadku Gminy Miasto Sierpc wynosi 0,985, 

wtedy uzyskana jest kwota podstawowa a następnie operując konkretnymi wagami, 

dla konkretnych niepełnosprawności, nalicza się wysokość dotacji przekazywanej 

jednostce niepublicznej. Radna, p. B. Gil, zapytała, czy to naliczanie potrzeb pracy  

z dzieckiem w poszczególnych placówkach jest na podstawie IPET-ów? Pan 

Zdrojewski wyjaśnił, że nauczyciele w poszczególnych jednostkach są zobligowani 

takie IPET-y przygotować, na podstawie których określa się wymiar wspomagania 

dziecka, wpisanie tych danych do systemu informacji oświatowej i na tej podstawie 

są wyliczane potrzeby oświatowe dla poszczególnych samorządów terytorialnych. 

Radna, p. J. Szewczykowska, dopytała, czy zróżnicowanie dotacji w zależności od 

liczby godzin przepracowanych z dzieckiem w miesiącu i to jest wyliczane 

miesięcznie? Naczelnik WOK potwierdził, że tak jest zaznaczając, że dotyczy to dzieci 

z orzeczeniami autyzmu, w tym zespół Aspergera oraz niepełnosprawność sprzężoną. 

Radna, p. B. Gil, zapytała, czy rodzice o tym wiedzą i w jaki sposób rodzice mogliby 

zadbać o to, aby dziecko ze spektrum autyzmu było bardzo zaopiekowane? Pan 

Zdrojewski odpowiedział, że w jego przekonaniu kluczem jest zawartość orzeczenia  

o potrzebie kształcenia specjalnego i budowany w oparciu o treści tego orzeczenia 

IPET, który jest uzgadniany z rodzicami więc de facto rodzice wiedzę posiadają. 

Radna Gil dopytała, czy jeśli rodzic uzna, że tych godzin jest za mało, czy może mieć 

wpływ na to, żeby placówka zwiększyła ilość godzin? Naczelnik WOK odpowiedział, 

że jest to już bezpośrednia relacja między dyrektorem, nauczycielem, specjalistą  

w konkretnej jednostce oświatowej a rodzicem. Dodał, że pole do negocjacji zawsze 

jest, jeśli rodzic wyłoży konkretne argumenty, to będzie możliwe zwiększenie takiego 

wymiaru wsparcia dla dziecka.  

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla placówek 

wychowania przedszkolnego i szkół, dla których Gmina Miasto Sierpc jest organem 

rejestrującym oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania i 

wykorzystania. 



Rada w głosowaniu: 14 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

131/XIV/2025 RM  ws. ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla placówek 

wychowania przedszkolnego i szkół, dla których Gmina Miasto Sierpc jest organem 

rejestrującym oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania i 

wykorzystania - załącznik nr 4 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Justyna Babecka, Artur Dariusz Balcerowski, Przemysław Bukowski, Zbigniew 

Długokęcki, Joanna Frej, Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Dariusz Malanowski, 

Michał Roznoch, Krzysztof Rudowski, Dariusz Sieciński, Wojciech Andrzej Skorłutowski, 

Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Kacperski 

7. Uchwała RM ws. sprzedaży nieruchomości w drodze bezprzetargowej. 

O omówienie projektu uchwały została poproszona Naczelnik WAG, p. W. Szpejcher, 

która poinformowała, że jest to nieruchomość położona przy ul. Narutowicza, wąski 

pasek o szerokości niespełna 12 m, który jest niemożliwy do samodzielnego 

zagospodarowania i stąd propozycja sprzedaży w drodze bezprzetargowej. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. sprzedaży nieruchomości w drodze bezprzetargowej. 

Rada w głosowaniu: 12 – „za”, 0 – „przeciw’, 1 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

132/XIV/2025 RM  ws. sprzedaży nieruchomości w drodze bezprzetargowej - 

załącznik nr 5 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Justyna Babecka, Artur Dariusz Balcerowski, Przemysław Bukowski, Zbigniew 

Długokęcki, Joanna Frej, Waldemar Frydrychowicz, Dariusz Malanowski, Krzysztof 

Rudowski, Dariusz Sieciński, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna 

Marta Szewczykowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Barbara Gil 

BRAK GŁOSU (1) 

Michał Roznoch 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Kacperski 



8. Uchwała RM ws. sprzedaży nieruchomości w drodze bezprzetargowej. 

Naczelnik WAG, p. W. Szpejcher, wyjaśniła, że w tym przypadku sprzedaż dotyczy 

nieruchomości położonej przy ul. Podgórnej będącej niewielką działką o powierzchni 

211 m, która nie jest możliwa do samodzielnego zagospodarowania. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. sprzedaży nieruchomości w drodze bezprzetargowej. 

Rada w głosowaniu: 12 – „za”, 0 – „przeciw’, 1 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

133/XIV/2025 RM  ws. sprzedaży nieruchomości w drodze bezprzetargowej - 

załącznik nr 6 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Justyna Babecka, Artur Dariusz Balcerowski, Przemysław Bukowski, Zbigniew 

Długokęcki, Joanna Frej, Waldemar Frydrychowicz, Dariusz Malanowski, Krzysztof 

Rudowski, Dariusz Sieciński, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna 

Marta Szewczykowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Barbara Gil 

BRAK GŁOSU (1) 

Michał Roznoch 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Kacperski 

9. Uchwała RM ws. sprzedaży nieruchomości w drodze przetargu ustnego 

ograniczonego. 

Wyjaśnień do projektu uchwały również udzieliła Naczelnik WAG, p. W. Szpejcher, 

informując, że nieruchomość ta położona jest przy ul. Płockiej. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. sprzedaży nieruchomości w drodze przetargu ustnego 

ograniczonego. 

Rada w głosowaniu: 12 – „za”, 0 – „przeciw’, 1 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

134/XIV/2025 RM  ws. sprzedaży nieruchomości w drodze przetargu ustnego 

ograniczonego - załącznik nr 7 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Justyna Babecka, Artur Dariusz Balcerowski, Przemysław Bukowski, Zbigniew 

Długokęcki, Joanna Frej, Waldemar Frydrychowicz, Dariusz Malanowski, Krzysztof 

Rudowski, Dariusz Sieciński, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna 



Marta Szewczykowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Barbara Gil 

BRAK GŁOSU (1) 

Michał Roznoch 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Kacperski 

Radny, p. K. Skrzyński, zapytał, czy naczelnik WAG jest w stanie odpowiedzieć, ile 

jeszcze jest takich działek na terenie miasta dla poprawienia warunków zabudowy, 

ponieważ indywidualnie nie nadają się one do zagospodarowania. Przewodniczący 

RM, p. D. Malanowski, stwierdził, że być może w tej chwili Naczelnik nie byłaby  

w stanie takiej informacji podać i do takiej odpowiedzi się przygotuje. Ad vocem 

Wiceprzewodniczący RM, p. K. Rudowski, przytoczył przykład z własnego osiedla, 

gdzie przez geodetów została wyznaczona droga biegnąca przez środek domu  

a takich działek może być jeszcze dużo, ale jeśli nikt nie wystąpi o zakup, to nie 

można nic tu zrobić. 

10. Uchwała RM ws. skargi na Dyrektora Centrum Kultury i Sztuki w Sierpcu. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski o przedstawienie projektu uchwały poprosił 

Przewodniczącą Komisji Skarg, p. J. Szewczykowską, która poinformowała, iż Komisja 

Skarg po przeanalizowaniu opinii prawnej i złożeniu wyjaśnień Dyrektor CKiSZ, 

jednogłośnie przyjęła stanowisko, iż skarga jest bezzasadna. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. skargi na Dyrektora Centrum Kultury i Sztuki w Sierpcu. 

 Rada w głosowaniu: 14 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

135/XIV/2025 RM  ws. skargi na Dyrektora Centrum Kultury i Sztuki w Sierpcu - 

załącznik nr 8 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Justyna Babecka, Artur Dariusz Balcerowski, Przemysław Bukowski, Zbigniew 

Długokęcki, Joanna Frej, Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Dariusz Malanowski, 

Michał Roznoch, Krzysztof Rudowski, Dariusz Sieciński, Wojciech Andrzej Skorłutowski, 

Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Kacperski 

11. Uchwała RM ws. petycji Urzędu Cywilnej i Demokratycznej Kontroli. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, ponownie oddał głos Przewodniczącej 

Komisji Skarg, p. J. Szewczykowskiej, która wyjaśniła, iż przedmiotem petycji jest 

pomoc w likwidacji nadal trwającego systemu komunistycznego w Polsce oraz 

podjęcie współpracy w celu wprowadzenia ładu konstytucyjnego umożliwiającego 

Polakom bezpośrednie sprawowanie władzy zgodnie z konstytucją. Zawiera również 

argumenty dotyczące nielegalności istniejących partii i organizacji sędziowskiej  



w Polsce. Komisja zwróciła się do mecenasa o zaopiniowanie tej petycji, który 

wskazał, iż Rada Miejska nie jest właściwa do rozpatrzenia przedmiotowej petycji, 

ponieważ jej treść dotyczy zmiany systemu politycznego, konstytucyjnego i 

prawnego. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. petycji Urzędu Cywilnej i Demokratycznej Kontroli. 

 Rada w głosowaniu: 13 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

136/XIV/2025 RM  ws. petycji Urzędu Cywilnej i Demokratycznej Kontroli -  

załącznik nr 9 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Justyna Babecka, Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Joanna Frej, 

Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Dariusz Malanowski, Michał Roznoch, Krzysztof 

Rudowski, Dariusz Sieciński, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna 

Marta Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (1) 

Przemysław Bukowski 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Kacperski 

12. Uchwała RM ws. zmian uchwały budżetowej na 2025 rok. 

Najważniejsze zmiany wprowadzone do uchwały budżetowej przedstawiła Skarbnik, 

p. K. Joniak, którymi m.in. są zwiększenie o 10 000 zł – zajęcie pasa drogi, o 10 405 zł -  

zwiększenie wpływów z różnych dochodów, zadanie zlecone, czyli wybory 

prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej 47 898 zł, Fundusz Pomocy Ukrainie – 29 531 zł  

z przeznaczeniem na wydatki dla szkół, przedszkoli i oddziałów przedszkolnych  

w szkołach. Łączna kwota zwiększeń dochodów wprowadzonych do budżetu to 

138 602,82 zł, z czego przeznacza się na poprawę bezpieczeństwa na drogach 

publicznych w Sierpcu – kwota 800 zł z przeznaczeniem na doszacowanie przyłącza 

energetycznego. Następnie oświetlenie miasta – kwota 12 300 zł, która zostanie 

wprowadzona z odszkodowania od ubezpieczyciela, kwota 14 000 zł  

z przeznaczeniem na gminny program opieki nad zabytkami i kwota 71 112,81 zł, jest 

to rozliczenie środków z poprzedniego roku z przeciwdziałania alkoholizmowi. Radna, 

p. B. Gil, dopytała, czy przekazuje się 10 000 zł dla Zarządów Osiedli? Skarbnik to 

potwierdziła wyjaśniając, że środki zostają przekazane na wydatki do konkretnego 

Zarządu Osiedla. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. zmian uchwały budżetowej na 2025 rok. 

Rada w głosowaniu: 12 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

137/XIV/2025 RM  ws. zmian uchwały budżetowej na 2025 rok - załącznik nr 10 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 



 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Justyna Babecka, Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar 

Frydrychowicz, Barbara Gil, Dariusz Malanowski, Michał Roznoch, Krzysztof Rudowski, 

Dariusz Sieciński, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta 

Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (2) 

Przemysław Bukowski, Joanna Frej 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Kacperski 

13. Uchwała RM ws. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sierpca na lata 

2025 – 2040. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, ponownie oddał głos Skarbnik, p. K. Joniak, 

która wyjaśniła, iż zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej dokonano ze względu na 

zwiększenie deficytu o kwotę wprowadzoną po stronie przychodów, czyli kwotę 

rozliczenia środków, jeśli chodzi o przeciwdziałanie alkoholizmowi 71 000 zł  

i wspominanego wcześniej przedsięwzięcia w kwocie 800 zł. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sierpca na lata 

2025 – 2040. 

Rada w głosowaniu: 14 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

138/XIV/2025 RM  ws. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sierpca na 

lata 2025 – 2040 - załącznik nr 11 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Justyna Babecka, Artur Dariusz Balcerowski, Przemysław Bukowski, Zbigniew 

Długokęcki, Joanna Frej, Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Dariusz Malanowski, 

Michał Roznoch, Krzysztof Rudowski, Dariusz Sieciński, Wojciech Andrzej Skorłutowski, 

Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Kacperski 

14. Interpelacje i zapytania radnych. 

Radny, p. W. Frydrychowicz, zapytał, na jakim etapie są procedury uruchamiania 

biogazowni w Sierpcu, jakie Burmistrz widzi plusy tej inwestycji dla mieszkańców  

i gminy a jakie minusy wynikają z działalności? Czy Burmistrz widzi zasadność 

zorganizowania spotkania z mieszkańcami w celu wysłuchania i odniesienia się do 

ich zarzutów i obaw, aby móc brać pod uwagę głos sąsiadów? Radna, p. B. Gil, 

odczytała treść interpelacji, które zostały złożone na piśmie –  

5 interpelacji. Wszystkie interpelacje zostały zarejestrowane w teczce interpelacji. 

Ksero dołączone do protokołu - załącznik nr 12. Radny, p. M. Roznoch, zapytał, ile 

potencjalnie osób z powiatu, z Gminy Miasto Sierpc mogłoby znaleźć zatrudnienie  



w biogazowni? Radny, p. Z. Długokęcki, zapytał, czy ktoś kontroluje sposób 

parkowania samochodów przy Pl. Chopina, szczególnie w dzień targowy, przez 

pasaż dla pieszych przy tzw. Podkowie przejeżdżają już nawet busy, wskutek czego 

zaczynają pękać płyty. 

 15. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Skarbnik, p. K. Joniak, odpowiedziała na pytanie dotyczące funkcjonowania kasy  

w Urzędzie Miejskim, informując, że kasjer jest na długotrwałym zwolnieniu 

chorobowym i nie wiadomo, kiedy kasa będzie czynna. Dodała, iż są toczone 

rozmowy z bankiem PEKAO S.A. odnośnie wpłat pierwszej raty podatku od 

nieruchomości bez opłat. Trwają również rozmowy i poszukiwania wpłatomatów, 

które będą w urzędzie i w budynku PKP, ale niestety na to wszystko potrzeba czasu. 

Skarbnik wyjaśniła, iż kasjera nie można tak łatwo zastąpić, gdyż jest to osoba 

posiadająca konkretne przeszkolenie i pracująca na systemach kasjerskich. Burmistrz, 

p. J. Perzyński, poinformował, iż na część interpelacji udzieli odpowiedzi na piśmie. 

Jeśli chodzi o zmianę terminu posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, to 

spowodowane to było zaproszeniem na ten dzień zarządu starostwa celem 

omówienia form współpracy miedzy zarządem a burmistrzem, w którym uczestniczyli 

również przewodniczący, wiceprzewodniczący Rady i przewodniczący komisji 

stałych. W kwestii związanej z rynkiem, Burmistrz powiedział, ze poprosi Straż Miejską  

o zaraportowanie, jak ta sytuacja wygląda i uczuli zarówno Straż Miejską, jak i Policję 

do egzekwowania znaków zakazu w tym miejscu. Następnie udzielił informacji na 

temat działania windy w Urzędzie Miejskim. Jeśli chodzi o temat biogazowni, to 

Burmistrz powiedział, że z powodu braku konkretnych informacji, niektórzy 

mieszkańcy stawiają znak równości między biogazownią a spalarnią, tak nie jest. 

Najlepszym sposobem, aby się o tym przekonać jest obejrzenie bardzo podobnej, 

jeśli chodzi o specyfikę, biogazowni działającej od czterech lat przy spółce EMPEGEK 

w Sierpcu. Poinformował, że obecnie przygotowywana jest dokumentacja 

środowiskowa, co potrwa co najmniej kilka miesięcy. Jeśli chodzi o plusy tej 

inwestycji, to Burmistrz na podstawie biogazowni, która już w Sierpcu istnieje, wymienił 

ustabilizowanie cen energii elektrycznej i ciepła. Przy konstruktywnych rozmowach 

można zaproponować odbiór ciepła chociażby przez sierpecką ciepłownię  

w cenach nieporównywalnie niższych, niż koszty wytwarzania obecnie. Podobnie 

prąd, który jest najbardziej kosztotwórczym elementem produkcji i tu udział takiego 

podmiotu w klastrze, czy w innym podmiocie będącym zabezpieczeniem energii 

elektrycznej jest dużym plusem dla bezpieczeństwa energetycznego Sierpca. Plusem 

jest również to, że akurat ta inwestycja, w swojej specyfice ma odebrać to, co już w 

Sierpcu jest, czyli substraty pochodzące z mleczarni, słodowni, odpady BIO. Burmistrz 

dodał, iż jak najbardziej jest zasadne zorganizowanie spotkania z mieszkańcami  

i przypomniał, że wszystkie dokumenty są jawne. Jako minus Burmistrz podał brak 

wyedukowania i pokazania na przykładach, w związku z czym zaprosił 1 marca br. 

do EMPEGEK-u, aby zobaczyć znajdującą się tam instalację. Przypomniał, że takie 

trzy miejsca infrastruktury technicznej na terenie Sierpca są wpisane w plany i są to 

miejsca znajdujące się przy terenach przemysłowych, magazynowych. Natomiast  

w kontekście miejsc pracy, docelowo będzie to 30 – 40 miejsc pracy. Ad vocem 

Radny, p. W. Frydrychowicz, podkreślił, iż uzgodnienia odnośnie odbioru energii 

energetycznej i cieplnej powinny być ustalane dużo wcześniej. Firma nie może 

pozwolić sobie na wybudowanie a dopiero później na analizę rynku, czy będzie 

miała gdziekolwiek to oddać. Zapytał też, czy jest zapisane w jakimkolwiek 

dokumencie, że w biogazowni będzie wykorzystywany substrat związany z produkcją 

z naszego miasta i czy tego substratu wystarczy firmie do produkcji, którą zakłada? 



Radna, p. J. Szewczykowska, zapytała, co dzieje się z tymi odpadami w tej chwili, jak 

miasto pozbywa się odpadów z mleczarni, słodowni i odpadów BIO i jaki jest koszt 

utylizacji tych odpadów? Burmistrz przyznał, że może nie wystarczyć tych odpadów  

z samego Sierpca, ale produkty w postaci trawy, liści mają dopiero skompostować  

w zamkniętej komorze więc nie ma mowy w tym przypadku o gnojowicy, odpadach 

kurzych ani o padniętej zwierzynie. Ten produkt ma dać finalnie produkt tej firmy, 

czyli ziemię. Dodał, że jeśli chodzi o odpady BIO, to ta ilość z Sierpca by wystarczyła, 

ale czy wszystkie firmy będą podpisywały umowy i na jakich zasadach, tego nie 

można przewidzieć. A jeśli mowa o wywożeniu biomasy poza Sierpc i wydawanie na 

to 400 zł, to można na miejscu wydawać 200 zł lub 150 zł, co jest kwestią negocjacji. 

Dodał, iż nie opłaca się wywożenie BIO powyżej 50 km od miejsca, w którym 

znajduje się biogazownia lub piec na biomasę. Natomiast odnośnie odpadów 

poprodukcyjnych mleczarni, słodowni, czy browaru jest tematem rozmów każdego  

z tego typu inwestorów. W podsumowaniu powiedział, że decyzje odnośnie tej 

inwestycji zapadną dopiero w połowie tego roku. Wiceprzewodniczący RM,  

p. K. Rudowski, wyraził opinię, że pewne sprawy powinny być już załatwione, czy 

kilkanaście miesięcy temu, przynajmniej, jeśli chodzi o spotkanie informacyjne.  

 16. Sprawy różne. 

Radny, p. K. Skrzyński, poprosił o pisemną odpowiedź na interpelację sprzed kilku 

miesięcy dotyczącą zawyżonych rachunków za energię. Radna, p. B. Gil, zapytała, 

czy na temat zasobu mieszkaniowego Burmistrz odpowie na piśmie? Pan Perzyński 

odpowiedział, że udzieli odpowiedzi na piśmie. 

 17. Zakończenie obrad. 

 Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej p. Dariusz 

Malanowski, zamknął obrady XIV sesji IX kadencji Rady Miejskiej Sierpca. 

Przewodniczący 

Rady Miejskiej Sierpca 

Dariusz Malanowski   

Przygotował(a):  

Inspektor 

Beata Kowalska 


